
 
 

MØTEBOK 
HARDANGER UNGDOMSRÅD 

Torsdag 04.12.2018 
På toget til Oslo 

10.00 - 12.00 
Til stades: 
Jondal kommune: Ungdomsrådsleiar Tiril Eiken 
Eidfjord kommune: Ungdomsrådsleiar Emilie Viveli Tveit 
Eidfjord kommune: Ungdomsrådsmedlem Oda Medhus 
Ulvik herad: Ungdomsrådsleiar Bjørk Thorbjørnsen  
Granvin herad: Ungdomsrådsleiar Marte Kristoffersen 
Granvin herad: Ungdomsrådsmedlem Hanne Eitrheim 
Ullensvang herad: Ungdomsrådsmedlem Elin Sneeggen 
 

Ikkje tilstades: 
Odda kommune: Ungdomsrådsleiar Vincent Gabriel Kollbotn 
Kvam herad: Ungdomsrådsleiar 
 

Andre: 
Granvin herad: Siri Stuve 
Jondal kommune: Arnved S. Lund 
Hardangerrådet: Trude Lægreid Rinaldo 
 
Det var ingen merknader til innkalling og sakliste. 
 
SAKLISTE: 

HU-sak 15/18 Førebuing møte med Hordalandsbenken 

Det vart avklara kven som skulle presentera for Hordalandsbenken og presentasjonen vart øvd 
på. 
 

HU-sak 16/18 Ymse 

Utsett til neste møte 

 

HU-sak 17/18 Informasjon om arbeid frå den einskilde  

                kommune/herad sine ungdomsråd i Hardanger. 
Utsett til neste møte 
 
 
Vedlegg møteboka:  
 
Framtida.no intervjua Hardanger Ungdomsråd på Løvebakken og har laga reportasje. 
 
Stikkord og bilder frå sjølve møtet med Hordalandsbenken. 

 
 















Nokre spørsmål og svar frå samtalen  etter presentasjonen HU 
hadde for politikarane. 
 

 
 
 
Spørsmål: 
Når det ønsker lovbestemt responstid. Arbeider de med f. eks direktorat og andre? 
 
Kvar er ambulansene stasjoner i dag? 
Kva skal til for at de vert bra? 
Kor bør det vera Ambulansar?  
Svar: Ambulanse blir sentralisert, me har mista fleire ambulanser.  
 
 
Kjersti Toppe: 
Veldig imponert,  de er så flinke! De har heilt rett, fleire ambulanser er trua. 
De peikar på ei kjempeviktig sak. 
Det er politikarane som må bestemma dette. Håpar at dette vert vedteke neste gang det er 
oppe i Stortinget. 
 
Ove Trellevik: 
Spørsmål: 
Er det gjort analyse på kva som skal til? 
Er det stor forskjell på responstid til brannvesen og ambulanse? 
 
Svar: Utfordring at brannvesen også skal vera helsehjelp. Det vil dei ikkje. 
 
Luftambulanse har også ofte problem pga vær. 



 
 
Veldig bra at de er så engasjert, det er ei viktig sak! 
 
Veldig flott at de kjem frå så mange kommunar i Hardanger og jobbar saman. 
 
 
Spørsmål: 
Har de jobba opp mot andre distrikt i denne saka? 
Har de jobba med andre ungdomsråd/regionar ? 
 
 
 

    
 
 

 


